
 רודריגזקופלר ג'יזלה  -המשך קריאה 

 מאת: רביד זעפרני

 בוקר טוב, ספרי לנו מעט על עצמך. ,היי ג'יזלה

, סטודנטית בהסבה לחינוך גופני ואני משחקת כדורעף באולמות וכדורעף  33 ג'יזלה אני בתשמי 

 ועד היום. 16חופים באופן מקצועי מגיל 

 איך הכרת את הענף?

משיעורי  דאחו', לים בכיתה -במקרה, בבית הספר היסודי שבו למדתי בבתי ד האמת שזה קרה

שהיה לו חזון לפתח את משחק מורה מבית ספר אחר,  ,מיכאל פביאן הגיע ,החינוך הגופני

 . הכדורעף ולהפיץ אותו בארץ

 ,מבחנים כמהערך  מיכאל , אך הייתי חזקה מאוד וגבוהה.המשחקכרתי את באותה תקופה לא ה

 ..לקח אותי יחד עם בנות נוספות להתאמן ומאז התאהבתי במשחק.ולאחר מכן 

 

 איך נכנסת לעולם המקצועי?

ת וושמרו עליי במסגר יתתמיד טיפחו אוהמאמנים לכן , טובה במשחק הייתי דיצעיר כבר בגיל 

 .בהולנדעונה אחת שיחקתי במשך ו בישראל, כבר שיחקתי בליגת העל 16גיל מ .אימוניםשונות של 

 שחק כאן.ל והמשכתיאך לאחר מכן חזרתי לארץ 



 

 

ובשנים שלאחר מכן התאמנתי בעיקר בניסיון  ,חופיםענף כדורעף ההכרתי את  20בסביבות גיל 

  .בתחום הזה להגיע להישגים ברמה הבין לאומית

 

 במשחק?שלך מה היה החלום 

וזה חלום  - כך שנהניתי מהמשחק עצמו ,בראש ובראשונה תמיד הייתי מאוד ספורטיבית ופעילה

עם הישגים גם בזירה  - בכדורעף חופים היו לנו הישגים ברמה גבוהה ,אך ללא ספק .בפני עצמו

לצערי הדבר לא  אולימפיים באותה תקופה.ולכן החלום היה להגיע למשחקים  ,הבין לאומית

 ...התממש

 

 מדוע לא הגעתן למשחקים האולימפיים? מה השתבש?

ישנם הרבה משתנים שצריך לקחת  .בהחלט משימה לא פשוטה וימפיים זלמשחקים אול להגיע

ל ולא הכ כן הגיעו למשחקים, לצערנונו ברמה של זוגות אחרים שיהתאמנו והיש למרות .בחשבון

 ., שנדרשו לשם עמידה במשימהולא עמדנו בשאר הפרמטריםות המשחק, תלוי רק ביכול

  



 בכל הקריירה?מהו האירוע הזכור לך ביותר 

 שנערכה בקפריסין ,23האירוע הגדול ביותר הוא ללא ספק אליפות אירופה בכדורעף חופים עד גיל 

 .בארץ שלא קרה עד אז בענף ,זכינו במקום החמישי וזה באמת הישג מרשים. 2008בשנת 

 

 

 

 דמות לחיקוי בספורט? קיימת עבורךהאם 

מיכאל פביאן, המורה לחינוך גופני שראה  ללא ספק האדם שלו אני חייבת את הקריירה שלי הוא

  פוטנציאל שבי כבר בגיל צעיר מאוד.את ה

השפיע על המון  . הואשכחיאך הוא מורה ומאמן שלא י ,לצערי הרב היא נפטר בשנה שעברה

 אנשים ובעיקר על ענף הכדורעף בארץ.

 

 חינוך גופני?ל , איך הגעתואנתרופולוגיהלמדת תואר בסוציולוגיה  -בנוגע ללימודים שלך 

אך חשבתי שבארץ אין הערכה  ,כל החיים עסקתי בספורט ומאוד אהבתי את תחום החינוך הגופני

בשנים  .תחום נוסף שעניין אותיבתחילת דרכי ללמוד  לכן בחרתימספקת למורים לחינוך גופני. 

השנה אני אסיים את  הלב ולעסוק בתחום החינוך הגופני. האחרונות הבנתי שאני צריכה ללכת עם

 .ולאחר מכן אוכל להתחיל לעבוד כמורה לחינוך גופני ההסבה האקדמאית שלי



 

היית רוצה שגם  ,על הקריירה שלך במבט לאחוראני יודע שאת אמא טרייה, האם  ,לסיכום

 הילדים שלך יפתחו אורך חיים דומה וקריירה ספורטיבית?

 ה שלישבראייעצום, להיות מקצוענים, אך יש רווח  זה נכון שעושים ויתורים על דברים כדי בטח!

 עולה על ההפסד. 

בנוסף כספורטאי  , שחסרים לנתח רחב מהנוער של היום.בספורט מקבלים משמעת ואחריות

 וזה כבוד גדול. ,ייצג את המקום ממנו אתה מגיעזוכה לאתה  ,מצליח


